
Rada Gminy Strzyżewice 

Radni IX kadencji -Sesja 

Protokół nr 5/2024  

V Sesja w dniu 30 lipca 2024  

Obrady rozpoczęto 30 lipca 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Patrycja Boryca 

2. Jan Dąbrowski 

3. Krzysztof Dekondy 

4. Grzegorz Dudziak 

5. Grzegorz Jaśkowski 

6. Karolina Kowalik 

7. Łukasz Kowalski 

8. Patryk Kucharczyk 

9. Sławomir Mierzwa 

10. Ewa Pałyska 

11. Agata Przech 

12. Krzysztof Rymarz 

13. Agata Stelmach 

14. Robert Tudrujek 

15. Marek Walasek 

1. Otwarcie sesji. 

Sesję otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Agata Stelmach. Po 

sprawdzeniu elektronicznej listy obecności poinformowała, że w obradach uczestniczy 13 

radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał, decyzji i 

opinii. Przewodnicząca powitała wszystkich biorących udział w obradach, Wójta Gminy 

Strzyżewice-Panią Barbarę Zdybel, Sekretarza Gminy-Panią Elżbietę Budzyńską, Skarbnika 

Gminy-Panią Agnieszkę Grobelską, Panią Justynę Pasierkiewicz-pracownika Urzędu, Panią 

Urszulę Sawecką-kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej oraz Państwa Sołtysów, Panie i 

Panów Radnych. 

Przewodnicząca poinformowała , że z przyczyn technicznych jest konieczność ponownego 

sprawdzenia listy obecności. Po ponownym sprawdzeniu liczba obecnych radnych pozostała 

bez zmian. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodnicząca poinformowała, że Radni otrzymali porządek obrad drogą elektroniczną. 

Zapytała czy ktoś ma uwagi bądź chce rozszerzyć porządek. Nikt nie wniósł uwag. Porządek 

obrad został poddany pod głosowanie. 



 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina 

Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata 

Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Robert Tudrujek 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Protokół z obrad poprzedniej sesji radni otrzymali drogą elektroniczną. Nie wniesiono uwag 

do tego treści. Przewodnicząca Rady poddała protokół pod glosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina 

Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata 

Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Robert Tudrujek 

 

4. Sprawozdanie z działalności wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza dotyczące 

wykonania uchwał rady. 

Przewodnicząca Agata Stelmach poprosiła o zabranie głosu Panią Wójt Barbarę Zdybel. 

Pani Wójt swoje sprawozdanie rozpoczęła od przedstawienia informacji z zakresu 

uruchomionych postępowań o udzielenie zamówienia publicznego związanych z pozyskanym 

dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Inwestycji Strategicznych Polski Ład. Pierwsze 

działanie dotyczy budowy boiska wielofunkcyjnego przy szkole w Strzyżewicach-Rechcie. 

Boisko wielofunkcyjne do gry w piłkę nożną, siatkówkę, koszykówkę, piłkę ręczną oraz 

wykonanie drogi dojazdowej do szkoły. Przebudowa chodników i ogrodzenie całości terenu 

szkolnego. Najniższa oferta opiewa na kwotę: 1 950 000,00 zł. Limit wydatków, który jest 

obecnie wpisany w budżecie, to 1 820 000, zł z dofinansowaniem z Polskiego Ładu w 

wysokości 1 764 000,00 zł. . Co za tym idzie wydatki na to zadanie będą musiały być 

zwiększone.  



Drugie działanie dotyczy inwestycji drogowych na terenie gminy Strzyżewice. To jest duże, 

obszerne działanie dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu w kwocie 8 000 000,00 zł. 

Zostało złożonych 12 ofert. Cena oferty najniższej to 7 825 134,93 zł, a najwyższa oferta to 

cena 12 132 218,03 zł. Otwarcie nastąpiło dzisiaj. W skład tego dużego zadania 

inwestycyjnego wchodzi przebudowa kilku dróg publicznych na odcinkach około kilometra 

każda: 

- Kiełczewice Górne Trzeci Gościniec, 

- Pawłów-Stasin-Dębszczyzna, 

- Dębina, 

- droga wewnętrzna w samym centrum Strzyżewic w kierunku Stokrotki i utwardzenie placu 

obok. 

- drogi wewnętrzne i chodników w na osiedlu w Piotrowicach przy lesie.  

- droga publiczna na odcinku prawie kilometra w Piotrowicach za parkiem. 

- droga w Osmolicach Pierwszych droga wewnętrzna tuż za lasem Piotrowickim 270 metrów. 

 

27 czerwca podpisana została umowa na budowę drogi dojazdowej do gruntów rolnych na 

działce nr 885 w Strzyżewicach. To jest króciutki odcinek 190 metrów. Wykonawca to firma 

Rolbud Roman Madejek. Wartość robót 237 454,60 zł. Prace trwają. Inwestycja prowadzona 

jest w ramach otrzymanego dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego na budowę dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych. Dotacja, którą otrzymaliśmy to 210 000,00zł. 

Cały czas trwają prace związane z rozbudową szkoły w Żabiej Woli. W trakcie spotkania z 

wykonawcą okazało się, że są konieczne dodatkowe roboty co wpłynie na zwiększenie 

wydatków. 

W Żabiej Woli trwa również przebudowa drogi 107125. W tej chwili trwają prace związane z 

budową chodnika. 

W ramach współpracy gminy Strzyżewice z Gminnym Ludowym Klubem Sportowym POM 

Iskra została na przełomie wiosny i lata wykonana przebudowa boiska wielofunkcyjnego tzw. 

kortu w parku. Powstało wielofunkcyjne boisko o wymiarach prawie 32 metrów na prawie 18. 

Boisko wielofunkcyjne do gry w koszykówkę, piłkę ręczną, tenisa ziemnego, czy też 

siatkówkę. Całkowity koszt przebudowy to 418 528,00 zł.  

Pani Wójt poinformowała również, że trwają kontrole właścicieli nieruchomości w zakresie 

gromadzenia i usuwania nieczystości ciekłych z terenu nieruchomości. W bardzo krótkim 

czasie zostało skontrolowanych ponad 1300 gospodarstw co stanowi 65 % kontrolowanych. 

Pani Wójt podziękowała sołtysom za pomoc w dostarczeniu mieszkańcom informacji. 

Ponadto gmina pozyskała środki w kwocie 59 500,00 zł z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie na usuwanie azbestu, dla rolników, którzy 

realizowali wymianę pokrycia, czy realizują wymianę pokrycia dachowego na budynkach 

gospodarskich w ramach dotacji pozyskanej z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa. 

W dniu 23 lipca 2024 r. odbyła się sesja Sołtysów, której głównym tematem był Fundusz 

Sołecki na rok 2025. Państwo Sołtysi otrzymali informację o wysokości środków w ramach 

Funduszu Sołeckiego na przyszły rok oraz podstawowe informacje na temat organizacji 

zebrań i przeznaczenia środków. Rozmawialiśmy też o realizacji funduszu tegorocznego. 

Jeżeli chodzi o budżet Funduszu Sołeckiego na przyszły rok, wynosi on 533 815,46 zł. Jest to 

pokaźna kwota, podzielona na wszystkie 21 Sołectw. 

W Ośrodku Pomocy Społecznej w Strzyżewicach przyjmowane są wnioski na bon 

energetyczny. Można je składać od 1 sierpnia do 30 września. 



Pani Wójt poinformowała również, że od 5 sierpnia Urząd Gminy i Ośrodek Pomocy 

Społecznej zmienia godziny pracy właśnie od poniedziałku przyszłego. Codziennie będziemy 

pracować od godziny 7:30 do 15:30. 

7 lipca 2024 r. Pani Wójt wzięła udział w 60-leciu obchodów 60-ecia istnienia Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Kiełczewicach Górnych. Była to uroczystość powiązana z nadaniem 

sztandaru tej jednostce. Na ręce Pana Prezesa, Pana Radnego złożyła gratulacje za organizację 

wydarzenia i podziękowanie za zaproszenie. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/338/24 z dnia 23 stycznia 2024 roku 

o pomocy finansowej dla Powiatu Lubelskiego. 

 

W tym punkcie ponownie głos zabrała Wójt Gminy Barbara Zdybel mówiąc:” Szanowni 

Państwo Radni! Przed nami projekt uchwały w sprawie zmiany dotacji celowej dla Powiatu 

lubelskiego na dofinansowanie linii komunikacyjnych użyteczności publicznej 

przebiegających przez Gminę Strzyżewice, których organizatorem jest Powiat Lubelski. Z 

uwagi na niedoszacowanie kosztów funkcjonowania linii, wówczas, gdy był składany 

wniosek do wojewody, czyli w ubiegłym roku, po ocenie funkcjonowania linii pomiędzy 

styczniem a czerwcem tego roku okazało się, że jest niedobór i tutaj podwyższenie, 

zwiększenie tej kwoty po stronie gminy Strzyżewice wynosi 14 931,00 zł. Stąd dotacja w 

roku 2024 ostatecznie będzie zamykała się kwotą 41 385,00 zł. Z uwagi na to, że 

funkcjonowanie linii ma wartość społeczną, wiele osób z tych miejscowości, w których 

komunikacja publiczna do tej pory nie funkcjonowała, dzisiaj mają możliwość dostania się 

czy do Bychawy, do urzędów, do lekarza, czy na zakupy, ale też inni mogą przemieścić się do 

urzędu gminy do Strzyżewic, czy też dojechać do szkoły w Piotrowicach, czy Pszczelej Woli. 

Bardzo proszę o podjęcie tej uchwały.” 

Pani Agata Stelmach poinformowała, że w dniu wczorajszym ( 29-07-2024) odbyło się 

wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Strzyżewice. Radni pozytywnie 

zaopiniowali projekt powyższej uchwały 12 głosami za – jednogłośnie. 

Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/338/24 z dnia 23 stycznia 2024 roku o 

pomocy finansowej dla Powiatu Lubelskiego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina 

Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata 

Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Robert Tudrujek 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 



W tym punkcie głos zabrała Pani Skarbnik Agnieszka Grobelska mówiąc: „W projekcie 

przedstawionym Państwu do uchwalenia w uchwale budżetowej proponuje się dokonanie 

zmian, zwiększenie planu dochodów budżetu o kwotę 360 646,00 zł i dochody po tej zmianie 

będą wynosiły 61 764 487,43 zł. Dokonuje się także zwiększenia planu wydatków budżetu o 

kwotę 550 477,00 zł i plan wydatków po zmianie będzie wynosił 65 425 851,27 zł. Zwiększa 

się deficyt budżetu o kwotę 189 831,00 zł, który będzie po tej zmianie wynosił 3 661 363,84 

zł. Zwiększenie następuje także w przychodach o kwotę 458 659,00 zł. To końcowo będą 

wynosiły przychody na rok 2024 5 579 791,84 zł. Zwiększa się także planowane rozchody o 

kwotę 268 828,00 zł, które to będą końcowo wynosić 1 918 528,00 zł. W paragrafie 11 

uchwały budżetowej zmienia się brzmienie tego paragrafu, który będzie, otrzymuje 

brzmienie: Określa się maksymalną wysokość pożyczek udzielanych przez Wójta Gminy w 

roku budżetowym w kwocie 418 528,00 zł. W paragrafie 12  punkt 1 uchwały budżetowej 

brzmienie ten paragraf otrzymuje: Upoważnia się Wójta Gminy do zaciągania kredytów i 

pożyczek oraz emitowania papierów wartościowych na pokrycie występującego w ciągu roku 

przejściowego deficytu budżetu gminy, którego maksymalną wysokość ustala się w kwocie 

2 000 000,00 zł. Teraz przechodzę do załącznika nr 1. Zmiany dochodów budżetowych. I tak 

dla Ochotniczych Straży Pożarnych wprowadza się dotację celową w kwocie 12 000 zł 

przeznaczoną przez Powiat Lubelski na realizację bieżącego zadania własnego gminy z 

zakresu ochrony przeciwpożarowej na zakup sprzętu dla Strażnicy OSP w Żabiej Woli. 

W pozostałych zadaniach związanych z gospodarką odpadami wprowadzona zostaje dotacja 

celowa z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie w 

kwocie 59 500,00 zł. na dofinansowanie przedsięwzięcia w zakresie zbierania, transportu oraz 

unieszkodliwiania odpadów zawierających azbest. Związane z Kartą Dużej Rodziny zwiększa 

się dotację o kwotę 96 zł z przeznaczeniem na wydawanie kart Dużej Rodziny. Wprowadza 

się też dotacje z budżetu Unii Europejskiej i z budżetu państwa na zadania bieżące w kwocie 

18 450,00 zł na realizację projektu pod nazwą Cyberbezpieczny Samorząd. I też w, to jest 

dotacja na, znaczy, też się wprowadza dotację na zadania majątkowe. Też w ramach tego 

projektu Cyberbezpieczny Samorząd w kwocie 270 600,00 zł. W załączniku drugim wydatki 

bieżące. Tutaj będzie realizowany transport lokalny zbiorowy i zwiększa się tutaj kwotę o 

196 800,00 zł na funkcjonowanie linii nr 28 na terenie gminy i ta kwota obejmuje wszystkie 

miesiące do końca roku bieżącego. W Ochotniczych Straży Pożarnych wydatki zostały 

zwiększone o 24 000 zł. na zakup sprzętu dla OSP w Żabiej Woli. 50% z tej kwoty jest 

pokrytych dotacją z budżetu powiatu lubelskiego. W zarządzaniu kryzysowym zmniejszona 

zostaje rezerwa o 40 000,00. zł. W utrzymaniu zieleni w miastach i gminach dokonano 

przesunięcia między paragrafami podatkowymi o 2000 zł. Pozostałe zadania związane z 

gospodarką odpadami zwiększone zostały o kwotę 59 500,00 zł z przeznaczeniem na zadanie 

w zakresie zbierania, transportu oraz unieszkodliwiania odpadów zawierających azbest. 

Jest to dotacja z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Wsparcie dla Karty Dużej Rodziny została zwiększona do Wydatki dla Ośrodka Pomocy 

Społecznej o 96 złotych z przeznaczeniem na realizację zadań związanych z wydawaniem 

tych kart Dużej Rodziny. W informatyzacji dla zadań bieżących ze środków Unii 

Europejskich i budżetu państwa. Do przeprowadzenia audytu zgodności Krajowych RAM 

Interoperacyjności została wprowadzona. Wprowadzone wydatki w kwocie 18 450,00 zł. 

Również dla wydatków majątkowych zostały wprowadzone kwota 270 600,00 zł na 

zintegrowany system ochrony sieci komputerowej. W transporcie lokalnym zbiorowym. 

Środki z dotacji po stronie dochodów są przeznaczone na dofinansowanie linii 

komunikacyjnych użyteczności publicznej przebiegających przez gminę Strzyżewice, których 

organizatorem jest Powiat Lubelski, to kwota 14 931,00 zł. Zostały też w ramach ochrony 



powietrza atmosferycznego i klimatu zaplanowana dotacje dla gminy Niedrzwica jako wkład 

własny gminy Strzyżewice do projektu pod nazwą Społeczność energetyczna na obszarze 

gmin Niedrzwica, Strzyżewice, Wilkołaz. W załączniku przychodów mamy tutaj zwiększone 

przychody o wolne środki w kwocie 189 831,00 zł i przychody ze spłaty pożyczki udzielonej 

Klubowi Sportowemu o kwotę 268 828,00 zł. W rozchodów jest zwiększenie o udzieloną 

pożyczkę dla Gminnego Ludowego Klubu Sportowego Iskra Piotrowice. Na przebudowę 

boiska wraz z wymianą małej architektury na terenie zespołu dworskiego parkowego w 

Piotrowicach. Wynik budżetu w wyniku tych zmian zwiększa deficyt o kwotę 189 831,00 zł. 

Dziękuję” 

Po zreferowaniu zagadnienia przez Panią Skarbnik Pani Agata Stelmach odczytała wspólną 

opinię komisji stałych. Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższą uchwałę. Wynik 

głosowania 12 głosów za, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina 

Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata 

Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Robert Tudrujek 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Strzyżewice na lata 2024-2037. 

Głos w tym punkcie ponownie zabrała Pani Skarbnik Agnieszka Grobelska. Poinformowała, 

że dokonano zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej w dochodach, wydatkach w roku 

2024 jak i w roku 2025 i roku 2026. Także proponowana jest zmiana w wydatkach bieżących, 

jak i majątkowych oraz wydatkach na obsługę długu w okresie do 2037 roku. Związane to jest 

ze zmianą terminarza spłaty kredytu. Planuje się zwiększenie przychodów zwrotnych w roku 

2026 i 2027, w każdym roku o 200 000,00 zł. I jeszcze spełniona jest relacja, o której jest 

mowa w art. 243 ust.1 ustawy o finansach publicznych. W wykazie przedsięwzięć do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadza się przedsięwzięcie Cyberbezpieczny 

Samorząd w pozycji Zadania bieżące i druga pozycja, tj. zadania majątkowe, okres realizacji 

jest ujęty w latach 2024-2026 dla obydwu zadań. Realizacja jest przez Urząd Gminy 

Strzyżewice. Dokonuje się także zmiany w zadaniu Wydatki bieżące. Zwiększa się tutaj 

dotację celową dla powiatu lubelskiego na dofinansowanie linii komunikacyjnych 

użyteczności publicznej przebiegających przez gminę Strzyżewice. I tutaj właśnie jest 

zwiększenie w roku 2024 o kwotę 14 931 zł.  

Przewodnicząca Rady odczytała opinię. Komisje stałe Rady Gminy Strzyżewice pozytywnie 

opiniują przedstawiony projekt uchwały. Wyniki głosowania: 12 głosów za, wstrzymało się 0, 

przeciw 0. 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Strzyżewice 

na lata 2024-2037..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina 

Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata 

Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Robert Tudrujek 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

komunikacyjnych w pasach drogowych dróg powiatowych i gminnych na terenie Gminy 

Strzyżewice. 

Wójt Gminy Barbara Zdybel poinformowała, iż mieszkańcy Kiełczewic Dolnych zwrócili się 

z wnioskiem o wyznaczenie przystanku autobusowego na trasie pomiędzy Strzyżewicami a 

Zakrzówkiem na terenie tych miejscowości. I taka wstępna lokalizacja w uzgodnieniu z 

mieszkańcami i sołtysem została zaproponowana. Podjęcie stosownej uchwały umożliwi 

uruchomienie dalszej procedury czyli uzgodnienie z powiatem lubelskim zlokalizowania 

przystanku w tym miejscu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych w 

pasach drogowych dróg powiatowych i gminnych na terenie Gminy Strzyżewice. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina 

Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata 

Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Robert Tudrujek 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Strzyżewice. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Panią Wójt. Pani Wójt powiedziała: „  

Szanowni Państwo, W związku ze złożoną rezygnacją przez Panią Agnieszkę Grobelską z 

funkcji, ze stanowiska Skarbnika Gminy proszę o podjęcie stosownej uchwały.” 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Strzyżewice..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina 

Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata 

Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Robert Tudrujek 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Strzyżewice. 

Głos ponownie zabrała Pani Wójt mówiąc: ”Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo Radni, 

proszę o podjęcie uchwały o powołaniu na stanowisko Skarbnika Gminy Strzyżewice Panią 

Justynę Pasierkiewicz. Pani Justyna Pasierkiewicz spełnia wszelkie wymogi zawarte w 

przepisach prawa, czyli w ustawie o pracownikach samorządowych czy też ustawie o 

finansach publicznych. Jest osobą z odpowiednim przygotowaniem zawodowym, jak i dużym 

doświadczeniem. Pani Justyna Pasierkiewicz ukończyła studia magisterskie na kierunku 

ekonomia na Katolickim Uniwersytecie Lubelskim w Lublinie. Również ukończyła studia 

podyplomowe w zakresie rachunkowości na Uniwersytecie Marii Curie-Skłodowskiej w 

Lublinie. Od 2006 roku związana jest z pracą w samorządzie gminnym. I tak pracowała w 

Wydziale Finansowym Urzędu Miejskiego w Bełżycach pomiędzy 2006 a 2011 r. na 

stanowisku podinspektora. Następnie w roku od 2010 do lutego 2011 r. na stanowisku 

Głównej Księgowej w Centrum Kultury Fizycznej i Sportu w Bełżycach oraz pomiędzy 2011 

rokiem a grudniem 2018 r. jako skarbnik Gminy Bełżyce i od grudnia 2018 r. do sierpnia 

2023 r. była również skarbnikiem gminy Strzyżewice. Wysoko cenię zarówno doświadczenie, 

jak i też pracę merytoryczną Pani Justyny Pasierkiewicz oraz styl pracy, jaki realizuje. 

Dlatego bardzo proszę o przechylenie się do tego wniosku i powołanie Skarbnika gminy 

Strzyżewice w osobie Pani Justyny Pasierkiewicz. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o głosowanie w sprawie powyższej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Strzyżewice..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina 

Kowalik, Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata 

Przech, Krzysztof Rymarz, Agata Stelmach, Marek Walasek 



NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Robert Tudrujek 

 

Głos zabrała Wójt Gminy Barbara Zdybel mówiąc: „Szanowni Państwo Radni, Bardzo 

serdecznie dziękuję za podjęcie tych dwóch uchwał, wydawałoby się porządkujących. 

Merytorycznych, właściwych. Z uwagi na to, iż funkcja Skarbnika, to stanowisko jest 

niezwykle ważne w funkcjonowaniu i pracy gminy. Osoba na tym stanowisku odpowiada za 

gospodarkę finansową gminy zarówno od strony dochodowej, jak i wydatkowej i praktycznie 

każde działanie, które jest realizowane i to bieżące i inwestycyjne jest związane z osobą 

skarbnika. Dlatego tak istotne jest, aby ta osoba rzeczywiście była osobą zaufaną i 

przygotowaną do takiego działania. Gmina Strzyżewice ma szczęście do Skarbników i 

dlatego w pierwszej kolejności bardzo serdecznie dziękuję za współpracę pani Agnieszce 

Grobelskiej. Serdecznie dziękuję, że w ubiegłym roku podjęła się Pani tej misji. Misji 

prowadzenia finansów gminy Strzyżewice i tą misję od pierwszego dnia do dzisiejszego 

wykonywała Pani z ogromnym zaangażowaniem i profesjonalizmem. Bardzo dziękuję za 

współpracę. Życzę tego uśmiechu, radości dalej, rozwoju osobistego, wszystkiego, o czym 

Pani marzy. I jeszcze raz wyrażam swoją wdzięczność. Bardzo, bardzo dziękuję i proszę 

przyjąć kwiaty. Oraz takie symboliczne podziękowanie. Dziękuję bardzo. 

Głos zabrała przewodnicząca Rady Agata Stelmach słowami: ”Chciałabym również z 

ogromną, ogromną radością pogratulować Pani Justynie Pasierkiewicz powołania na 

stanowisko Skarbnika Gminy z dniem pierwszego sierpnia. Bardzo cieszymy się. To ponowna 

nominacja na stanowisko Skarbnika, to jest wyraz uznania dla Pani i doświadczenia i pracy, 

ale też dla Pani siły charakteru i determinacji. Jeszcze raz gratuluję. Życzę dobrej współpracy 

zarówno z moją osobą, Państwa radnymi, jak i z sołtysami i wszystkimi pracownikami. I 

życzę Pani wszystkiego dobrego, szczególnie sukcesów i satysfakcji. Dziękuję bardzo.” 

 

11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos w tym punkcie zabrał Radny Marek Walasek. W imieniu OSP Żabia Wola zaprosił na 

Festyn, który odbędzie się 03-08-2024 r. na placu przy remizie. 

Pan Radny Sławomir Mierzwa podziękował w imieniu mieszkańców Pawłówka za remont 

wąwozu. 

Radny Patryk Kucharczyk a zarazem Prezes OSP Kiełczewice Górne podziękował Pani Wójt 

oraz pracownikom Urzędu Gminy za udział w obchodach 60 lecia jednostki wraz z 

poświęceniem sztandaru. 

Radny Kucharczyk zapytał również jak wygląda sytuacja z utwardzeniem dróg gruntowych. 

Pani Wójt odpowiedziała, że prace są w toku. 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie wniesiono. 

 

 



13. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem się punktów spotkania Przewodnicząca Rady zamknęła V sesję 

Rady Gminy Strzyżewice w dniu 30-07-2024 r. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Strzyżewice 

Agata Stelmach 

Przygotował(a): Beata Teter 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


